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Protokoll fra styremøte 
 

Møtenummer 2/2025 
Dato: 20. februar 2025 
Tid: kl 17 
Sted: Idrettens hus 

 
Navn Til stede Forfall Fravær * 
Siri Ommedal (Styreleder) x    
Staale Grude Haaland (Nestleder) x    
Sandra Serine S Pettersen  x   
Trond Nerdal  x   
An-Magritt Stendahl x    
Neri Fisketjøn D    
Marit Fjellanger Bøhm x    
Ida Efteland (Vara) x    
Oddvar P Støle (Vara) x    
Rune Røksund, daglig leder/org.sjef x    

 
*Ikke tilstede i sak nummer. D = deltok digitalt.          LINK TIL STYRETS ÅRSHJUL  
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Foreløpig oversikt over saker til neste møte 

• RIK styrets oppgaver – shortlist 
• Idrettstinget 
• Media 
• Stortingsvalget 
• Høring 
• Supersatsing – representant til styringsgruppe  

 
 
 
  

Protokoller fra Rogaland Idrettskrets  
er tilgjengelige på kretsen sine nettsider 
www.idrettsforbundet.no/rogaland   
etter at protokollen er godkjent av styret. 
 

https://aarshjulet.nif.no/arshjul?w=uc8ecc9542
http://www.idrettsforbundet.no/rogaland


 

www.idrettsforbundet.no/rogaland 

Inhabilitetsvurdering 
Ingen av styrets medlemmer anså seg inhabile i forhold til sakslisten. 
Daglig leder reiste spørsmål om habilitet i sak 15/2025. 
 
SAKER 
 
09/2025 Protokoll fra sist møte 
 
Vedtak: 
Protokoll ble godkjent via mail etter sist møte, og er publisert på våre nettsider. 
 
 
10/2025 Regnskap 2024  
 
Regnskap 2024 
 
Regnskapet for 2024 viser et positivt resultat på 150 865 kroner. Budsjettet la opp til et negativt resultat på 
253 500 kroner. Hovedforklaringene til det positive avviket er flere.  
 
Finansinntektene økt med over 150 000 kroner. Generell renteøkning på kapital og innskudd på 3- og 6 
måneders plassering bidrar positivt.  
 
Omsetningen var på mindre enn budsjettert. Dette henger sammen med reduserte kostnader av midler satt 
av i avsetninger. Sett opp mot 2025, og tingperioden under ett, gir dette et godt grunnlag for drift iht. planer 
og ambisjoner. 
 
Daglig leder orienterte.  
 
Vedtak: 
Styret godkjente regnskap 2024. 
 
 
11/2025 Søknad om fritak fra verv som styremedlem idrettskretsstyret 
 
Sandra Serine S Pettersen har etter studiene begynt i ny jobb, og er fortsatt aktivt med i ryttersporten. Sandra 
har varslet styreleder Siri Ommedal at hun, etter grundig overveielse, har kommet fram til at hun ikke strekker 
til, og ber om fritak fra vervet som styremedlem i RIK. 
 
Styret må vurderte saken. RIKs tradisjon er at begge varamedlemmene møter på alle møter. Styret må ha 
minimum fire representanter for å være beslutningsdyktige. Kjønnsbalansen er ivaretatt. 
 
Vedtak: 
Styret aksepterer at Sandra Serine S Pettersen trer ut av styret fra 1. mars 2025.  Med varamedlemmer som 
møter fast på styremøtene anser ikke styret at dette gir grunnlag for å innkalle til ekstraordinært 
idrettskretsting. Ida Efteland går inn som fast styremedlem. 
 
 
12/2025 Representanter til idrettstinget 2025 
 
Dette er link til Idrettstinget 2025. Arkiver gjerne linken fram mot tinget. Foreløpig er det ikke lagt ut 
informasjon om påmelding, eller innkomne saker. For å ligge i forkant av en formell frist for påmelding 
foreslås det at styret allerede legger premissene for hvordan styret skal være representert på idrettstinget.  
RIK forventer at vi også denne gang skal sende fem representanter.  
 
Styret drøftet saken og interessen fra styrets medlemmer. 
 
Vedtak: 
Styret gir arbeidsutvalget fullmakt til å utpeke representantene. 
 
 
 
 
 

https://www.idrettsforbundet.no/idrettskrets/rogaland/om-oss/styret-og-stell2/styreprotokoller-RIK/
https://www.idrettsforbundet.no/om-nif/idrettsting-og-ledermote/idrettstinget-2025/
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13/2025 Kriterier for innsatspokalen 
 
Arbeidsutvalget har avholdt møte, og fulgt opp saken i etterkant av forrige styremøte. AU legger fram 
følgende forslag til forenkling og opprydning i gjeldende dokument som ble vedtatt av idrettskretsstyret 3. 
november 2005.  
 
Vedtak: 
Styret vedtok nedenforstående som gjeldende kriterier med virkning fra 20. februar 2025: 
 
Statutter for Rogaland idrettskrets innsatspokal 
 

1. Innsatspokalen tildeles den kvinne/mann som i kalenderåret har utført en utmerket idrettslig prestasjon 
 

2. Den som tildeles innsatspokalen skal ha en klar forankring i Rogaland. Utøveren skal ha representert en 
klubb i fylket. 
 

3. Pokalen kan ikke tildeles samme person mer enn en gang. 
 

4. Idrettskretsstyrets skal oppnevne en komité bestående av 7 – syv – medlemmer, hvor 2 – to – skal være 
idrettsjournalister fra pressen i Rogaland. 
 

5. Komiteens funksjonstid følger idrettskretsens tingperioder.  
 

6. Idrettskretsstyret godkjenner komiteens innstilling, og avgjør om prestasjonen er så akseptabel at utdeling 
kan finne sted. Kun vinnerens navn skal offentliggjøres. 
 

7. Utdeling av pokalen skjer på kretsing eller dertil egnet idrettsarrangement innen kretsen. 
 

8. På pokalen inngraveres følgende: 
a. Rogaland idrettskrets Innsatspokal for (året) 
b. Idrettskretsens logo 
c. Vinnerens navn 

 
Ovenstående kriteriene for Rogaland idrettskrets Innsatspokal ble vedtatt i styremøte  
20. februar 2025.   
 
Kilder: 

• Opprinnelig versjon ble vedtatt av Rogaland idrettskrets sitt styret 1964 – 1965. 
• Første revisjon ble vedtatt 1. august 1996. 
• Andre revisjon ble vedtatt 3. november 2005. 

 
 
14/2025 Tildeling av innsatspokalen 2024 (A-protokoll) 
 
Komiteen for innsatspokalen har innstilt NAVN til Rogaland idrettskrets sin innsatspokal. Styreleder 
orienterte.  Saken har sperrefrist inntil pokalen er tildelt.  
 
Vedtak: 
Styret takker komiteen for godt arbeid, og vedtok å tildele Rogaland innsatspokal for 2024 til NAVN 
 
 
15/2025 Lovsak idrettslag – fratakelse av medlemskap (A-protokoll) 
 
RIK har vedtatt å frata et idrettslag medlemskapet i NIF og tilhørende særforbund. Vedtaket er fattet med 
hjemmel i delegasjonsreglement og instruks for organisasjonsjefen. Idrettslaget har påklaget vedtaket, og 
RIK må ta stilling til om klagen skal gis medhold eller om vedtaket skal opprettholdes og oversendes NIF for 
endelig vedtak. 
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Klager har fremsatt påstand om at organisasjonssjefen er inhabil til å vurdere 
klagen. 
  
Vedtak: 
Styret behandlet organisasjonssjefens habilitet. Organisasjonssjefen fratrådte 
behandlingen, og gikk ut av rommet mens saken ble behandlet.  
 
Styret anser at organisasjonssjefen ikke har noen tilknytning til saken ut over å være saksbehandler saken i 
tråd med RIKs delegasjonsreglement, og anser organisasjonssjefen som habil.  
  
Styret vedtok videre å gi styreleder og nestleder fullmakt til å behandle og fatte vedtak i saken. I fullmakten 
inngår handlingsrom til å innhente juridisk bistand etter behov. 
 
 
ORIENTERINGSSAKER 
 
 
16/2025 Strategiske samarbeidspartnere 
 
Vi har gjennomført to møter med stiftelsen Prospera. Stiftelsen tilbyr gratis fasilitering av prosjekter etter 
«kundens» behov vederlagsfritt. Stiftelsen mottar, som RIK, tildeling av midler fra Sparebankstiftelsen SR-
Bank. Vi venter nå på forslag til briefing/prosess fra Prospera basert på briefingmøtene.  
 
Prosjektet er rettet inn mot å styrke vår innsats for økt inkludering og intergrering. Gjennomføring er tenkt 
gjennomført i tidsrommet medio august til medio oktober. 
 
Vedtak: 
Styret tok saken til orientering. 
 
 
17/2025 Debrief Trondheim 
 
Arbeidstutvalget gjennomførte 5. februar 2025 en debrief etter turen til Trondheim ifm. Idrettsgallaen. Besøket 
i Trondheim inkluderte besøk på paraidrettsenteret på Ranheim og Olympiatoppen i Granåsen. Saken er 
beskrevet i eget notat. Se vedlegg.  
 
Vedtak: 
Styret tok saken til orientering. 
 
 
 
Stavanger 28. februar 2025 
 
 
For idrettskretsstyret 
Rune Røksund 
 


